

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi'nin otuz birinci sayısı (Haziran 2025) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Ebrar Sines Maratok ve Erol Esen "The Changing Refugee Policies of the European Union" başlıklı makalelerinde Avrupa Birliği'nin mülteci politikalarının yıllar içindeki değişimini masaya yatırmaktadırlar. Diğer yandan Fahri Türk ve Sedef Zeyrekli Yaş ise yazmış oldukları makalede 1991 yılından başlamak kaydıyla Türkiye cumhurbaşkanlarının Ahıska Türklerine yönelik izledikleri politikaları çözümlemeye tabi tutmaktadırlar. Güngör Şahin ise "Soğuk Savaş Dönemi Savunma ve Güvenlik Politikalarında Doğu ve Batı Kutuplaşması: NATO ve Varşova Paktı" başlıklı makalesinde söz konusu örgütlerin izledikleri politikaları neorealizm kuramı kapsamında ele almaktadır. Fahriye Didem Acar ve Erol Esen ise ortaklaşa kaleme almış oldukları makalede popülizmin liberal demokrasiyi aşındırarak demokratik gerilemeye yol açtığını Macaristan örnek olayı üzerinden tartışmaktadırlar. Son olarak Oral Karakaya ise "Evaluation of the Changes in Law No. 657 in the Framework of the Basic Principles of the Public Personnel Regime" başlıklı makalesinde 657 sayılı Devlet Memurları Kanunu ve bunda yapılan değişikliklerin kamu personel rejiminde meydana getirdiği dönüşümleri tarihsel süreklilik içinde değerlendirmektedir.

Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimizi mutlu sayacağız.

Editör

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Dear Readers,

The thirty-first issue (June 2025) of Electronic Journal of Political Science Studies is hereby presented. In this issue, Ebrar Sines Maratok and Erol Esen examine the evolution of the European Union's refugee policies over the years in their article, entitled "The Changing Refugee Policies of the European Union." In contrast, Fahri Türk and Sedef Zeyrekli Yaş analyse the policies adopted by Turkish presidents towards the Meskhetian Turks since 1991. Güngör Şahin's article, entitled "East-West Polarization in Cold War Era Defense and Security Policies: NATO and the Warsaw Pact," explores the policies of these organisations within the framework of neorealism theory. Furthermore, in their joint article, Fahriye Didem Acar and Erol Esen discuss how populism erodes liberal democracy and leads to democratic backsliding, using Hungary as a case study. Finally, Oral Karakaya assesses the transformations brought about by Law No. 657 on Civil Servants and its amendments within the public personnel regime, viewed through a historical continuum in his article on "Evaluation of the Changes in Law No. 657 in the Framework of the Basic Principles of the Public Personnel Regime."

We hope that the present overview will encourage you to peruse the articles contained in this issue.

Editor

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Sehr geehrte Leserinnen und Leser,

Es wird mit Freude zur Kenntnis genommen, dass die einunddreißigste Ausgabe (Juni 2025) der elektronischen Zeitschrift für politikwissenschaftliche Studien präsentiert werden kann. In der vorliegenden Ausgabe widmen sich Ebrar Sines Maratok und Erol Esen in ihrem Artikel mit dem Titel "The Changing Refugee Policies of the European Union" der Entwicklung der Flüchtlingspolitik der Europäischen Union im Laufe der Jahre. Fahri Türk und Sedef Zeyrekli Yaş hingegen analysieren in ihrem Artikel die Politik, die die türkischen Präsidenten seit 1991 gegenüber den mesketischen Türken verfolgt haben. Güngör Şahin behandelt in seinem Artikel über " Soğuk Savaş Dönemi Savunma ve Güvenlik Politikalarında Doğu ve Batı Kutuplaşması: NATO ve Varşova Paktı" die Politik der NATO und die des Warschauer Paktes im Rahmen der neorealistischen Theorie. Fahriye Didem Acar und Erol Esen erörtern in ihrem gemeinsamen Artikel, wie Populismus die liberale Demokratie untergräbt und zu einem demokratischen Rückschritt führt. Als Fallbeispiel wird hierbei Ungarn herangezogen. Schließlich bewertet Oral Karakaya in seinem Artikel mit dem Titel "Evaluation of the Changes in Law No. 657 in the Framework of the Basic Principles of the Public Personnel Regime" das Gesetz Nr. 657 über Staatsbedienstete und seine Änderungen im öffentlichen Personalwesen hervorgerufenen Transformationen in einem historischen Kontinuum.

Es wäre uns eine große Freude, wenn die vorliegende Übersicht Sie dazu motiviert hätte, die in dieser Ausgabe enthaltenen Artikel zu lesen.

Der Herausgeber

Prof. Dr. Fahri TÜRK

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

Derginin Künye Bilgileri	ii
Sunuş	iv
Editorial (en.)	v
Editorial (de.)	vi
Makaleler /Articles/ Artikel	
Ebrar Sines MARATOK ve Erol ESEN The Changing Refugee Policies of the European Union	1
Fahri TÜRK ve Sedef ZEYREKLİ YAŞ Türkiye Cumhurbaşkanlarının Ahıska Türklüğüne Yönelik Politikaları	21
Güngör ŞAHİN Soğuk Savaş Dönemi Savunma ve Güvenlik Politikalarında Doğu ve Batı Kutuplaşması: NATO ve Varşova Pakı	42
Fahriye Didem ACAR ve Erol ESEN Popülizm ve Liberal Demokrasi İlişkisinde ‘Demokratik Gerileme’: Macaristan Örneği	57
Oral KARAKAYA Evaluation of the Changes in Law No. 657 in the Framework of the Basic Principles of the Public Personnel Regime	83
Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen	
Ömer Faruk KARAMAN Türk Dünyası Jeopolitiği, Nobel Akademik Yayıncılık, Ankara, Aralık 2023, ISBN: 978-625-393-342-5	102
Mustafa Nail ALKAN Türkiye-Almanya İlişkileri Dünü, Bugünü ve Yarını, Nobel Akademik Yayıncılık, Ankara, Ekim 2023, ISBN: 978-625-6748-03-3	105